
 

 

Hlásn ik  obce Banka –  mesa čník vy dá va  Obe cný  úra d B a nka .  
Redakčná rada: Ján Benka,  Mgr. Helena Hrdinová,  Mgr. Terézia Janečková,  
Mgr.  Sylvia Molnárová,  Ing.  Michal Rusnák  a  Dušan Slovák.  
Uzávierka príspevkov vždy 20-teho v mesiaci. E-mail: hlasnik.banka@gmail.com. 
V y h ra d z u je me  s i  p rá v o  re d a k č n e j  ú p ra v y  p r í s pe v k o v  !  

V dnešnom čísle predstavujeme prevádzku CISÁR CAFÉ 
s internetovým pripojením. Prevádzku otvorili 13.11.2010 manželia 
Cisárovi a je zameraná na poskytovanie rôznych druhov káv, čajov, 
alkoholických, nealkoholických nápojov a rôznych pochutín, ako 
i pivom. S príchodom letného obdobia bude  možnosť posedenia na 
terase vo vonkajších priestoroch. O kvalite služieb, hoci len za krátky 
čas,  sa už presvedčilo veľa spokojných záujemcov nielen domácich, 
ale aj zo širokého okolia a postupne prichádza i  zahraničná klientela. 
V útulnom interiéri kaviarne je možnosť uskutočnenia rôznych 
spoločenských akcií, ako aj  rodinné oslavy a firemné večierky. 
Súčasťou bude podávanie niekoľkých druhov jedál. Taktiež je 
vhodným odpočinkom na trase pre vyznávačov prechádzok na  
horských túrach. Priestory sú nefajčiarske s hygienickými toaletami. 
Prevádzka CISÁR CAFE sa nachádza na Dominovej ceste 33. 
Otváracie hodiny v pracovných dňoch od 13,00 hod. do 22,00 hod. 
Cez víkend od 11,00 hod. do 22,00 hod. alebo na požiadanie i dlhšie. 
Kontakt na tel. čísle: 0911 437 749 sl. Cisárová. 
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Stretnutie po rokoch 
 

Dňa 18.9.2010 sa uskutočnila v budove školy stretávka po 50 rokoch. 
Zorganizovala ju pani B.Drahovská. Prišli bývalí spolužiaci z rôznych 
kútov Slovenska aj z Čiech a privítali medzi sebou pani učiteľku Máriu 
Hulmanovú.  Redakcia 

Významné víťazstvo kolkárov 
 

V 7. kole mestskej kolkárskej ligy zaznamenali kolkári z OTJ Banka 
významné víťazstvo nad úradujúcim majstrom Slovenska a čerstvým 
majstrom medzinárodných majstrovstiev Česko-slovenska mužstiev 
neregistrovaných hráčov – Povodia Váhu. O prekvapujúce víťazstvo 
kolkárov OTJ Banka sa pričinili: O.Halás - 250, L.Škrabák - 251, 
G.Faltúsová - 253, F.Paračka - 239 zvalených kolkov. 
Konečný výsledok: OTJ Banka – Povodie Váhu 993-983. 
       

šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*špor

Ondrej Halás 

Starosta obce srdečne pozýva  
do kultúrneho domu na tradičné 

 

POSEDENIE DÔCHODCOV 
 

v PIATOK 3. decembra 2010  
o 17.00 hod. 

po rozsvietení vianočného stromčeka. 
 V programe vystúpia žiaci ZŠ.  

Srdečne pozývame všetkých Srdečne pozývame všetkých Srdečne pozývame všetkých Srdečne pozývame všetkých 
občanov občanov občanov občanov     

---- deti, mládež i dospelých na deti, mládež i dospelých na deti, mládež i dospelých na deti, mládež i dospelých na    

Slávnostné rozsvietenieSlávnostné rozsvietenieSlávnostné rozsvietenieSlávnostné rozsvietenie    

VIANOČNÉHO VIANOČNÉHO VIANOČNÉHO VIANOČNÉHO 
STROMČEKA STROMČEKA STROMČEKA STROMČEKA     
pred kostolom v piatok pred kostolom v piatok pred kostolom v piatok pred kostolom v piatok     

3. decembra 2010 o 16.30 hod.3. decembra 2010 o 16.30 hod.3. decembra 2010 o 16.30 hod.3. decembra 2010 o 16.30 hod.    

Možno príde aj Mikuláš.Možno príde aj Mikuláš.Možno príde aj Mikuláš.Možno príde aj Mikuláš.    

J e piatok, niečo po jednej hodine a ja sa chystám na 
otvorenie supermarketu... Rýchlo schytím fotoaparát a už sa 

aj ponáhľam, aby som nemeškal... Veď taká udalosť sa nemôže 
zmeškať, je 
neopakovateľná...  
Prichádzam 
k vynovenému obchodu, 
pardon Supermarketu, a hneď pred vchodom ma víta usmiata 
slečna v úhľadnom kostýme a čosi mi z pojazdného pultu 
ponúka: „Nech sa páči, to je zdarma...“ Od úžasu, či už 
automaticky som 
jej ponuku 
odmietol. Aj keď 
stále neviem 
prečo, veď to bolo 
zadarmo... Alebo 
v očakávaní, čo 
ma prekvapí 
vnútri?  
Vchádzam do 
obchodu okolo 
pokladní 
a pripadám si ako 
vo veľkom obchodnom dome, samé regály plné tovaru, 
úhľadne usporiadané. Skutočne pastva pre oči. Nechcelo 
sa mi veriť, že  za taký krátky čas sa to všetko tak 
zmenilo. Idem ďalej, hľadám, kde sa to odohrá... Vítajú 
ma usmiate pohľady asi tak desiatich predavačiek 
v pekných rovnošatách. „Tuto to bude,“ upozornila ma 
niektorá z nich. Kúsok od nich som si všimol hlúčik 
pánov v sakách s kravatou, a dámy v kostýmoch... „To 
sú oni,“ pomyslel som si a zapol som fotoaparát, aby mi 
niečo neušlo. Pre istotu som si urobil niekoľko záberov. 
Potom to začalo... Prihovoril sa nám  predseda  Coop 
Jednoty Trnava, SD,  Ing. Bohuš Uváčik, ktorý vo svojom 
príhovore zhodnotil toto dielo, že sa ho  podarilo dokončiť 
v predstihu niekoľkých týždňov, všetko to stálo okolo 270 tisíc 

eur a že je to prvý supermarket Coop Jednoty, SD, v 
Piešťanskom regióne. Samozrejme, že sa nezabudol poďakovať: 
„Zásluhy na tomto diele má dozorný výbor Jednoty na čele 

s pánom Šebom. Veď sa 
o toto usilovali už 
niekoľko rokov.“ 
Nezabudol ani na pána 

starostu Janečka, ktorý má tiež veľkú zásluhu na tejto akcii. 
Najviac práce však odviedla stavebná firma, ktorá to 
zrealizovala, jej meno som si nezapamätal. Už som myslel, že sa 

zabudne na tých najdôležitejších, a to je kolektív predajne 
pod vedením vedúcej pani Jakubcovej... Nie, nezabudol sa 
im poďakovať, keď povedal, že „bez ich iniciatívy 
a nadšenia by sa to nepodarilo takto nádherne v predajni 
pripraviť k dnešnému otvoreniu, za čo im patrí veľká 
vďaka....“ A skutočne, pri pohľade po predajni je vidieť, že 
tu bolo treba odviesť kus poctivej práce. Od upratovania až 
po uloženie veľkého množstva tovaru. A ako naznačuje 
veľký kolektív predajne, pôjde o veľký obrat tovaru, ktorý 
sa bude predávať 7 dní v týždni. Na úspešný začiatok si 

všetci pripili 
pohárom šumivého 
sektu. A čo povedať 
na záver? Slovami 
pána starostu 
„...veľa, veľa 
zákazníkov nášmu 
supermarketu 
a zákazníkom veľa 
zaujímavého 
tovaru...“ 
A ja, ako prvý 
zákazník som od 
úžasu nevedel, čo si 

kúpiť, tak pre začiatok aspoň jednu lízanku, nabudúce to bude 
určite  viac! 

-ds-         

SUPERMARKET OTVORENÝ 

Kolektív supermarketu je spokojný s výsledkom ich práce... 

Predajňa tesne pred otvorením... 

Spokojné bolo aj „šéfstvo“... 

VYHLÁSENIE 
 

Redakčná rada Hlásnika sa plne dištancuje  
od vydaného panfletu tzv.  

„posledného čísla Hlásnika“,  
kde bolo zneužité logo nášho mesačníka  

na osobné útoky voči osobe pána starostu  
s cieľom zdiskreditovať ho vo voľbách.  

Našich čitateľov ubezpečujeme,  
že Hlásnik obce Banka  

bude aj naďalej vychádzať tak,  
ako to robí už takmer 8 rokov. 

 

Redakcia HLásnika 

šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*špor

Kreslil Vojto Haring 



 

 

SVOJÍM ČINOM 
PRESLÁVIL SEBA 

A ZVIDITEĽNIL  
NAŠU OBEC 

 

Dvadsaťpäťročný Peter Adamkovič z našej 
obce zachránil v auguste 2009 život 
chlapcovi, ktorý sa topil v rieke Váh 

v Piešťanoch. Tesne po tom, ako bola udalosť ohlásená na linke 112, 
správne odhadol situáciu vzhľadom na rýchlosť prúdu rieky a bez váhania 
sa vrhol do vody, aby doplával k bezvládnemu pätnásťročnému Mirkovi. 
    Postihnutý chlapec, ktorý žije v detskom domove, bol v tom čase už 
v bezvedomí. Peter ho uchopil a doplával s ním až k brehu, kde sa 
kriesením a masážou srdca snažil chlapcovi pomôcť aj neznámy človek, 
a to až do samotného príchodu záchranárov. Tí chlapca vrtuľníkom 
transportovali do zdravotníckeho zariadenia v Bratislave. 
    Za tento výnimočný záchranársky čin získal Peter niekoľko ocenení. 
Prezident SR Ivan Gašparovič ho odmenil zlatým záchranárskym krížom. 
Stal sa víťazom národného kola súťaže 112 Awards. 
    8. novembra 2010 v Bruseli získal prestížne ocenenie 112 Awards na 
európskej úrovni. Stal sa prvým Slovákom v histórii, ktorý získal takéto 
ocenenie v kategórii „Výnimočný občiansky záchranársky čin s podporou 
112.“ 
    Starosta obce poďakoval mladému záchranárovi už v decembri 2009. 
    Touto cestou Petrovi k oceneniu blahoželáme. Sme hrdí na to, že tento 
odvážny a zároveň skromný mladík pochádza z našej obce.      

Redakcia 

Zaujímavosťou je, že Pamätný list pri minuloročných 
oslavách 800. výročia prvej písomnej zmienke o Banke 
dostali viacerí bývalí športovci, medzi takých patrí aj pán 
 

STANISLAV MASARYK  (70) 
 

Predpokladám, že ako mnohí chlapci na dedine, ste aj 
Vy začínali s futbalom. 
    Áno, už ako dorastenec som reprezentoval našu obec. 

Neskôr, v dospelosti som hrával za mužstvo Víchor v mestskej lige 
neregistrovaných. Potom ma začalo baviť lyžovanie, viac-menej rekreačné. 
V roku 1979 boli položené základy pre organizované lyžovanie na Ahoji. Ako 

to prebiehalo? 
   Skutočne, na sklonku roku 1979 bol postavený 
prvý vlek a v januári 1980 bol v plnej prevádzke. 
 Je známe, že o dva roky pribudli dva ďalšie 
vleky. Čo sa zmenilo? 
   Bol som poverený správcovstvom tohto 
lyžiarskeho strediska a zároveň aj hospodárom. 
Organizoval som brigády pri stavbe vlekov, viedol 
evidenciu občanov, ktorí budovali toto stredisko. 
V roku 1988 bola postavená chata, ktorá však 
neskôr vyhorela. Potom som ako hospodár na Ahoji 
skončil. 
Ako sú vleky využívané v súčasnom období? 
   Môžem povedať, že vleky sú všestranne využité 

v zime i v letnom období. Slúžia aj pre lyžovanie na tráve, využívajú ich 
kolobežkári, či terénni bicyklisti. 
Čo by ste odporučili pre ďalší rozvoj lyžovania na Banke? 
   Podmienky sú vytvorené, treba len podchytiť záujem o lyžovanie, hlavne 
u mládeže. 
Na dôchodku máte toho voľného času predsa len viac. Ako ho využívate? 
   Starám sa o záhradu, ktorá susedí s hlavnou Bananskou ulicou a priľahlou 
Žiackou. Dbám o to, aby bola vždy upravená, okopaná a úroda vzorne 
usporiadaná. Chodím na prechádzky do lesa a zbieram huby. Doma som si našiel 
aj osobitnú záľubu v účelovom spracovaní prebytočného farebného papiera. 
 
K tejto zaujímavej záľube pána Masaryka sa však vrátime niekedy v nasledujúcom 
čísle Hlásnika (pozn. red.). 

J. Benka 
Pokračovanie v budúcom čísle. 

Galéria  vyznamenaných  Galéria  vyznamenaných  Galéria  vyznamenaných  Galéria  vyznamenaných      
pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka     

Vo voľbách do orgánov do samosprávy obcí 

dňa 27.11.2010  bolo 
 

 počet osôb zapísaných v zoznamoch voličov            1823 

 počet voličov, ktorým boli vydané obálky 906 

 počet odovzdaných obálok                       906     

 počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných 

 pre voľby do obecného zastupiteľstva                    882 

 počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných  

 pre voľby starostu obce                                           883 
 

Výsledky platných hlasov odovzdaných pre 

jednotlivých kandidátov na funkciu starostu obce 

 1. Ing. Jaroslav Janeček                    499 

2. RNDr. Margita Lacková                   216 

3. Jana Klucová                                   148 

4. Ing. Jozef Moravčík                        20 

• Vo  štvrtok  21.10.2010  sa  žiaci  
5.-9. ročníka zúčastnili historicko-
literárnej exkurzie do Nitry a okolia s 
tematikou Veľkej Moravy. „Nadupaní“ vedomosťami z hodín slovenského 
jazyka a dejepisu sa vybrali najskôr na obhliadku románskeho kostolíka v 

Drážovciach, ktorý sa hrdo vypína nad touto 
malebnou dedinkou a je nádherným dedičstvom 
našich predkov.  Keďže aj počasie im prialo, 
výstup na Nitriansky hrad zvládli na výbornú. 
Zvrchu sa im naskytol nádherný výhľad na Nitru 
a blízke okolie. Túto atmosféru ešte podčiarkla 
krása Katedrály sv. Emeráma, ktorá je vlastne 
spojením 3 kostolov. Najstarší z nich pochádza z 
čias Cyrila a Metoda a navštívil ho aj sám svätý 
otec Ján Pavol II. počas  návštevy našej krajiny. 
Oproti chrámu sa nachádza  diecézne múzeum, 
kde si prehliadli vystavené exponáty. Celú 
exkurziu  zakončili prehliadkou historického 
centra Nitry spolu so známym divadlom Andreja 

Bagara. Domov  sa vrátili  plní pekných zážitkov a nových vedomostí. 

• Nešťastie nechodí iba po horách, ale aj po ľuďoch. Preto je veľmi 
dôležité, aby sme vedeli podať 
prvú pomoc zranenému človeku. 
Dňa 27.10.2010 dostali deti 
z materskej školy a  žiaci  5. – 9. 
ročníka  našej školy  v rámci 
teoretickej časti branného 
cvičenia fundovaný odborný 
výklad s názornými ukážkami od 
pani Martiny Košútovej, členky 

rýchlej zdravotníckej pomoci 
v Piešťanoch. Vedenie školy jej aj touto 
cestou ďakuje za nezištnú pomoc, ktorú 
robí pre žiakov vo svojom voľnom čase 

a na vlastné náklady. Ďakujeme aj členke rady školy pani Lucii Chalásovej, 
ktorá túto zaujímavú a potrebnú aktivitu sprostredkovala. 

•    Poobede 27.10.2010 sa 
uskutočnila prvá spoločenská aktivita 
v rámci školy – Halloweenska párty. 
Pripravili ju pre svojich mladších i 
starších spolužiakov žiaci 7. ročníka 
v spolupráci s triednou učiteľkou 
RNDr. K. Šišanovou. Pripravovali 
takúto akciu prvýkrát a ich snaha 
bola korunovaná úspechom vo forme 
dobrej nálady všetkých zúčastnených. 
Za občerstvenie ďakujeme 

Občianskemu združeniu pri ZŠ Banka a za dobrú hudbu nášmu bývalému 
žiakovi M. Vráblovi. 

• V novembri sa skončil zber papiera v rámci školy pod názvom Zachráň 
aspoň jeden strom. Naši žiaci nazbierali spolu 18 960 kg papiera. Najviac  
papiera na I. stupni nazbierali prváci :  4 702 kg, na II. stupni  žiaci piatej 
triedy : 2 746 kg. Najlepší jednotlivci: K. Klampárová, 3.tr. – 2 738 kg, D. 
Vatrt,1.tr. – 2 215 kg, Š. Košlab, 1.tr – 958 kg, A. Kiss, 4.tr – 680 kg,  P. 
Filo, 5.tr – 628 kg, V. Drahovská, 2.tr – 616 kg, M. Matějka, 5.tr – 565 kg, 
M. Lacko, 2.tr – 560 kg , L. Páleníková, 3.tr. a S. Páleníková, 6.tr.  – 518 kg.  
Do zberu sa zapojilo 106 žiakov a spolu zachránili 317 stromov. Ďakujeme 
všetkým žiakom, rodičom a priateľom školy za pomoc pri zbere a pani 
školníčke Ľudmile Šnajdarovej za organizáciu zberu papiera. 

ZO ŠKOLSKÝCH LAVÍC 

Vo voľbách do orgánov samosprávy obce dňa 

27.11.2010 boli zvolení za poslancov  obecného 

zastupiteľstva nasledovní kandidáti: 
 

 1.  Dušan Marek                               342 

 2.  Ing. Anton Haring                          320 

 3.  MUDr. Marián Kališ                        315 

 4.  Martin Jánoška                            314 

 5.  Jaroslav Vido                              311 

 6.  RNDr. Margita Lacková                  299 

 7.  Ing. Jozef Moravčík                      295 

 8.  Alena Belicová                             292 

 9.  Ing. Michal Rusnák                         264 
 

 Náhradníci: 

 10. Eduard Gašpar                     233 

 11. Štefan Kuropka                   216 

 12. Emil Poturnay                     208 

 13. Jozef Moravčík                   205 

 14. Juraj Bielik                        197 

 15. Ing. Dáša Reháková                196 

 16. Vlastimil Klesňák                   174 

 17. Miloš Kluc                           168 

 18. Róbert Uhrin                       163 

 19. Mgr. Miriam Gregorová            162 

 20. Ing. Oľga Solmošiová               155 

 21. Martina Molnárová                 141 

 22. Ing. Ján Janok                      136 

 23. Ing. Ervín Šebo                      135 

 24. Róbert Chalás                         69 

 25. Ján Ďurček                           61 

 26. Rudolf Paulovič                       51 

 27. Jana Poturnajová                     46 

Vážení občania!     
 Je po komunálnych voľbách, v  ktorých ste si zvolili 
starostu a poslancov do obecného zastupiteľstva. 
Poctený vašou dôverou budem sa i v ďalšom volebnom 
období zúčastňovať na správe vecí verejných a napĺňať 
vaše predstavy o rozvoji obce. 
 V minulom volebnom období sme spolu s poslancami 
obecného zastupiteľstva pracovali s odhodlaním premeniť 
sľuby, ktoré sme dali pred voľbami, na skutky, čo by malo 
byť základom slušnej spoločnosti a prejavom úcty 
k druhým i k sebe samému. Pripomeniem  preto 
v prehľade, čo sa nám podarilo za volebné obdobie 2007– 
2010 zrealizovať. 
 

V roku 2007: 
- zrekonštruovaná bola strecha a bleskozvody na 
budove MŠ, 
- získali sme príspevok vo výške 150 tisíc Sk. na 
rekonštrukciu strechy hudobnej školy, 
- boli dobudované podkrovné priestory na 
zrekonštruovanej budove OTJ, 
- vo februári dokončená obecná bytovka so šestnástimi 
nájomnými bytmi, 
- podkrovné priestory OTJ boli vybavené kuchynkou, 
sociálnym zariadením a spoločenská miestnosť bola 
zariadená nábytkom - slúžia dôchodcom, spoločenským 
organizáciám i občanom obce, 
- boli zrekonštruované nevyhovujúce staré sociálne 
zariadenie prístupné zvonka budovy OTJ, 
- prebehli dôstojné oslavy 70. výročia Základnej školy 
v Banke spojené s výstavou, 
- boli zrekonštruované sociálne zariadenie pre deti 
i pedagógov v MŠ, vymenené boli podlahy a stropy na 
chodbách, 
-  pokračovala výstavba splaškovej kanalizácie na 
Alexyho ulici a plynofikácia Sĺňavy II a Červenej  veže, 
-  bola sanovaná  zadná časť budovy hudobnej školy, 
-  začalo sa s rekonštrukciou kostola sv. Martina 
23.8.2007 a práce boli dokončené do hodov  11.11. 2007, 
- 21.11.2007 starosta obce a pán farár PhDr. Ladislav 
Kuna ocenili obetavých občanov a brigádnikov, ktorí 
pracovali  na rekonštrukcii  kostola sv. Martina, 
- 12. novembra bol dobudovaný a slávnostne otvorený 
Bananský  náučný chodník.  
    

V roku 2008: 
-  Hlásnik obce Banka oslávil  piate výročie, 
-  vybudovaný bol obecný rozhlas, 

-  vo februári bol v obci založený  Klub dôchodcov, 
- v marci zrealizovaná výstava výšiviek a iných ručných 
prác, 
- prebehli dôstojné oslavy 100. výročia pôsobenia 
dychovej hudby Inovčanky spojené s výstavou, 
-  od augusta 2007 je otvorená jazda terénnych 
kolobežiek na Ahoji, 
- obnovené boli priestory školskej jedálne a školského 
klubu detí, 
- v októbri bola dokončená výstavba technickej budovy 
v obci, 
-  bola dokončená fasáda budovy na futbalovom štadióne, 
- vybudovaná a dokončená bola časť  komunikácie na 
Dominovej ceste, 
-  začalo sa s výstavbou oporného múra na Inoveckej 

ulici. 
V roku  2009: 
-  zrekonštruovaný bol  chodník na križovatke ciest druhej 
triedy Bananská a Topoľčianska, 
-  prebehli oslavy  800. výročia obce a  pri tejto príležitosti 
bola vydaná publikácia o histórii obce, bronzová 
a strieborná minca obce a  ocenení boli zaslúžilí občania 
obce,  
-  položený bol nový asfaltový koberec na časti Inoveckej 
ulici, 
-  zrealizovaná bola  nová elektrická prípojka 
z trafostanice v Seništiach na kopec Ahoj, 
- spracovaná bola projektová dokumentácia a podaná 
žiadosť o nenávratný finančný  príspevok v rámci výzvy 
„Regenerácia sídiel“ na revitalizáciu centra obce,   
- vybudovaný bol  chodník a položený nový asfaltový  
povrch na časti Karpatskej ulice. 
 

V roku 2010: 
-  bola dokončená rekonštrukcia budovy hudobnej školy, 
- prebehli oslavy 30. výročia lyžovania na Ahoji spolu 
s medzinárodnými FIS pretekmi detí do 14 rokov 
v lyžovaní na tráve, 
-  schválený bol projekt o nenávratný finančný príspevok 
na Revitalizáciu centra obce Banka v celkovej výške 
943 800,00 EUR, 
-  bola spracovaná projektová  na rozšírenie vodovodu na 

Podhorskej ulici a  na časti ulíc Topoľčianskej   
a Bananskej a zároveň bola podaná žiadosť na 
financovanie týchto  stavieb z Envirofondu, 
-  boli vymenené okná a vchodové dvere na celej budove 
MŠ, 
- do polovice decembra by mal byť položený nový  
asfaltový koberec na zostávajúcej časti  Karpatskej ulice, 
-  na Topoľčianskej a Bananskej ulici  boli osadené radary 
na meranie rýchlosti, 
- na ministerstvo životného prostredia boli podané dve 
žiadosti o NFP a to na vybudovanie a prevádzku 
Zberného dvora v obci a na Prevádzku na zhodnocovanie 
biologicky rozložiteľného odpadu,  
- spracovaná je projektová dokumentácia na výstavbu  
bytovky v obci. 

 
      Vážení občania, nie všetko čo sa v obci udialo, ste 
možno zaregistrovali. Veľmi ma teší, že v obci ožil 
kultúrny a spoločenský život a to z veľkej časti vďaka 
aktivitám členov redakčnej rady Hlásnika, že rastie 

Váš záujem o dianie v obci.  
Ďakujem vám, vážení občania, ktorí  ste sa nezištne 
zapojili a pomohli pri organizovaní výstav, pri oslavách 
800. výročia obce, pri jarnom čistení obce, separácii 
odpadu. Ďakujem tým, ktorí obci darovali „vianočný 
stromček“, sponzorovali šport, obecné akcie, ako i  
všetkým Vám, ktorí ste prispeli k  pozitívnemu 
zviditeľňovaniu našej obce.  
      Touto cestou ďakujem všetkým poslancom OZ za 
štvorročnú  spoluprácu. Zvlášť chcem poďakovať členom 
obecnej rady, predsedom komisií a poslancom, ktorí sa 
osobne pričinili a zapojili do kultúrnych, spoločenských 
a športových akcií poriadaných obcou a redakčnou radou 
Hlásnika. 
      Ďakujem občanom, ktorí nás v našej práci za ostatné 
štyri roky podporovali a fandili nám. Verte, že podpora zo 
strany vás, občanov, vie povzbudiť do práce a pomôže. 
    Na záver  mi dovoľte, vážení občania,  aby som sa 
vám i touto cestou poďakoval za vašu účasť na 
nedávno prebiehajúcich  komunálnych voľbách. Vás, 
vážení občania, ktorí  ste mi dali svojím  hlasom 
dôveru i do nasledujúceho volebného obdobia, 
chcem ubezpečiť,  že urobím všetko  preto, aby som 
vašu dôveru nesklamal a  naplnil volebný program čo 
najviac. 

                                                                                         

JE ČAS BILANCOVAŤ... 

Ing. Jaroslav Janeček,                                                                                              
starosta  obce 


